
FAU-møte Tu skule 02.10.23 

Sted: personalrommet på Tu skule 

Deltakere: 

 Navn Rolle Fravær 

Rektor Vibeke Sola Rektor  

1.klasse Marie Gustavsen Salte Kommunalt FAU Ikke til stede 

2.klasse Anna Gausland Tjelta   

3.klasse Kent Salte Nestleder  

4.klasse Marie Tjosevik Kasserer  

5.klasse Olav Risa   

6.klasse Jan Helge Braut Leder  

7.klasse Anne Hølland Parnerskap mot 
mobbing 

 

SFO Marta Skaar Referent  

 

Saksliste: 

1) Retningslinjer sosiale medier 

2) Gjennomføring av foreldremøter 

3) Planer/tanker utekino? 

4) Vibeke/rektor har ordet 

5) Eventuelt 

 

Referat: 

1) Retningslinjer sosiale medier: 

a. FAU vedtar de retningslinjene som er utarbeidet. 

2) Gjennomføring av foreldremøter: 

a. Retningslinjene for sosiale medier ble diskutert på de forskjellige trinnene 

b. Felles vrimleområde og forskjellige stander etter foreldremøtene ble evaluert. 

c. 1. trinn burde ha fått dette med seg, men skal ha fått relevant informasjon på deres 

eget foreldremøte. 

d. Det var litt lite besøkende på de forskjellige standene. Men alle fikk muligheten og 

de som lurte på ting fikk god hjelp. 

e. Det bør opplyses på foreldremøtene hvis det er med tolk på møtet. Tolkingen kan 

oppfattes som ett uromoment dersom folk ikke er klar over hva som foregår. 

f. Tilbakemelding om at det var bra at lærere brukte gruppediskusjon/caser på 

foreldremøtet. 

g. Det bør oppfordres til å abonnere på skolens nyheter. 

3) Planer/tanker utekino: 

a. Dette er blitt diskutert i Partnerskap mot mobbing og de venter på tilbakemelding 

fra FAU om dette er noe vi vil gå for. Det kan søkes om midler fra Partnerskap mot 

mobbing-fond om vi vil gå for dette. 

b. Anne har snakket med tidligere arrangør og fått kontaktopplysninger til bedrift som 

tidligere har stilt med det tekniske utstyret. Dette har da kostet ca 7000 kr. 



c. Olav skal sjekke opp hvordan det fungerer med filmrettigheter og hvor mye det 

eventuelt vil koste. 

d. Tidligere har lokale bedrifter stilt med gratis boller og foreldre har stilt med kakao. 

Forslag om at elevrådet kan selge popcorn. 

4) Vibeke/rektor har ordet: 

a. Fritidslesing: 

i. Rektor har blitt kontaktet av en forelder på skolen som syntes at fritidslesing 

burde tas bort fra hjemmearbeidet i Showbie, siden dette er i tillegg til de 20 

eller 30 minuttene som skal brukes på hjemmearbeid. 

ii. Andre foreldre har kommet med tilbakemelding om at det er bra at det står 

der, for da er det lettere å motivere eleven til å lese. 

iii. FAU diskuterer dette og blir enige om at vi støtter at det fortsatt skal stå 

under hjemmearbeid, siden lesing er så viktig for ordforråd, leseforståelse 

osv. 

b. Aktivitetsplaner: 

i. Det er nå gjennomført klassetrivselsundersøkelser, og svarene på disse skal 

evalueres og tas opp på elevsamtalene. 

ii. Nasjonale prøver for 5. klassingene er nettopp gjennomført og utfallet av 

disse skal tas opp på neste FAU-møte 

iii. Det skal snart gjennomføres elev- og foreldreundersøkelser. FAU vedtar at 

de vil spandere pizza på det trinnet som har høyest deltakelse. Denne 

gangen blir det bare en undersøkelse til foreldrene, der både spørsmål 

angående den vanlige skolehverdagen og SFO blir tatt opp. 

c. Tilbakemeldinger på hjemmearbeid 

i. Det jobbes med at en skal jevne ut forskjellene på tilbakemeldinger på 

hjemmearbeid. 

5) Eventuelt: 

a. Sykkeldag: 

i. Skolen har allerede ett bra opplegg for 5. klassingene. 

ii. Tidligere erfaringer som er gjort viser at de elevene som er interessert 

syntes dette er veldig kjekt, men at det er vanskelig å fenge de som ikke er 

så interessert. 

iii. Det er mange elever som sykler, også helt ned i 1. klasse. 

iv. Avventer beslutning på om vi vil satse på dette. 

b. Trygg skoleveg: 

i. Det er en del som ikke bruker undergangen. Er det tiltak som kan bedre 

dette? 

1. Premiering i undergangen? Gaveartikler fra bedrifter? 

2. Vakt ved rundkjøringen? 

ii. Diskutere dette på neste FAU-møte 


